
Nositelé ceny rektora
prozrazují své budoucí kroky

Compiled Apr 1, 2019 9:30:23 PM by Document Globe ®   1

Nositelé ceny rektora prozrazují své budoucí kroky
Mgr. Tomáš
Havránek

Jaké budou Vaše další kroky do budoucna (budete dále studovat, budete se
oboru, za nějž jste cenu získali, dále věnovat)?

Nyní jsem studentem doktorského programu ekonomie na Institutu ekonomických
studií Fakulty sociálních věd a zároveň pracuji v Odboru ekonomického výzkumu
a finanční stability ČNB, takže se vystudovanému oboru věnuji naplno a ve
svém současném výzkumu na oceněnou diplomovou práci navazuji. Zabývám
se zejména meta-analýzou a publikační selektivitou, což jsou koncepty, které
si ekonomie vypůjčila z medicíny. Ekonomové (a výzkumníci obecně) často
zveřejňují především výsledky, jež jsou v souladu s převažující teorií a/nebo
vycházejí "pěkně" (tedy statisticky signifikantně), neboť takové závěry se snáze
publikují. Ukazuje se, že tento výběr silně zkresluje odhad skutečnosti a může mít
závažný dopad například na politické rozhodování. V posledních několika letech
byly představeny metody, jak je možno toto zkreslení odfiltrovat, a těmto metodám
a jejich aplikaci se věnuji.

MUDr. Jiří Šedý,
Ph.D.

Co pro Vás osobně bylo na Univerzitě Karlově nejpřínosnější?

Nejpřínosnější pro mne byly rozsáhlé možnosti mimoškolních aktivit, které mi
umožnily setkat se s lidmi, které bych za jiných okolností nepotkal a navštívit místa,
která by mě ani ve snu dříve nenapadlo navštívit.

Kdo nejvíce ovlivnil Váš zájem pro daný obor?
Nemyslím, že by mě zásadním způsobem ovlivnila jediná osobnost, spíše řáda
osobností, kterou jsem měl možnost na fakultě i mimo fakultu v rámci studijních
pobytů poznat. Nejraději ze všech vzpomínám na prof. Jana Kučeru z Boston
University, který dokázal geniálním způsobem spojit rychlost a efektivitu práce a
zároveň zachovat vnitřní harmonii - dosud jsem nepotkal člověka, který by ho v
tomto ohledu dokázal překonat. Naše dalekosáhlé rozhovory jsou pro mě dodnes
neustálým zdrojem inspirace a při vzpomínce na tyto dialogy se děsím okamžiku,
kdy mi začne selhávat paměť a já si je už nebudu schopen vybavit.

Bc. Laura Kutřínová Jaké budou Vaše další kroky do budoucna (budete dále studovat, budete se
oboru, za nějž jste cenu získali, dále věnovat)?
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Oboru adiktologie se určitě hodlám věnovat i nadále. Vzhledem k tomu, že již
pracuji, čekám na kombinovanou formu magisterského studia.

Bc. Věra
Novoměstská, Ph.D.

Jaké budou Vaše další kroky do budoucna (budete dále studovat, budete
se oboru, za nějž jste cenu získali, dále věnovat)?

V současné době pokračuji ve studiu magisterského programu Teologické nauky
a dále se věnuji práci, kterou jsem zahájila v bakalářském programu. Bakalářská
práce byla vlastně jen přípravou pro podrobnější zpracování archivních materiálů
týkajících se dívčího vzdělání a podílu ženských řádů a kongregací na jeho
rozvoji. Možnost nahlédnout do historie pedagogiky a zvláště do historie naší
Kongregace Školských sester sv. Františka je pro mne samotnou i pro mé
spolusestry povzbuzením v práci s mladými lidmi a v důvěře v Boží blízkost a
požehnání.

Mgr. Petr Dohnal Jaké budou Vaše další kroky do budoucna (budete dále studovat, budete se
oboru, za nějž jste cenu získali, dále věnovat)?
V současné době pokračuji v rámci doktorského studia pod vedením Prof. RNDr.
Juraje Glosíka, DrSc. na MFF UK ve studiu procesů probíhajících v nízkoteplotním
dohasínajícím plazmatu a rád bych se touto problematikou zabýval i v dalších
letech.

MUDr. Jan Škrha Co pro Vás osobně bylo na Univerzitě Karlově nejpřínosnější?
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Během studia na 1. LF jsem měl možnost se setkat s celou řadou odborníků
světového formátu a učit se od mnoha vynikajících pedagogů. Výborná je rovněž
provázanost výuky a vědy na celé řadě pracovišť. Význam této spolupráce bude
ještě významnější nyní v postgraduálním studiu.

Kdo nejvíce ovlivnil Váš zájem pro daný obor?
Určitě rodiče, kteří jsou oba lékaři. Již od dětství jsem se pohyboval v lékařském
prostředí, ať už v ordinaci praktického lékaře, tak v nemocnici. Postupně během
studia na gymnáziu jsem, částečně i vylučovací metodou, zvolil medicínu jako svůj
budoucí obor, čehož nelituji.

Mgr. Petr Kučera Jaké budou Vaše další kroky do budoucna (budete dále studovat, budete se
oboru, za nějž jste cenu získali, dále věnovat)?
Dá se říci, že studium patří takřka neodmyslitelně k mému životu, a tak bych se moc
rád i do budoucna věnoval studiu biblických jazyků, patristické exegeze, biblické
archeologie a biblistiky všeobecně, což předpoklada studium v zahraničí.Záleží to
ale na mnoha faktorech, jako např. jak se k tomu postaví moji představení a zda
bych na studium sehnal i potřebné finanční prostředky.

Bc. Hana Solařová Jaké budou Vaše další kroky do budoucna (budete dále studovat, budete se
oboru, za nějž jste cenu získali, dále věnovat)?
V současné době pokračuji na Přírodovědecké fakultě UK v navazujícím
magisterském studijním programu v oboru Anorganická chemie a pro své
další studium jsem si v rámci tohoto oboru zvolila zaměření Koordinační a
bioanorganická chemie. Ve své diplomové práci se hodlám nadále zabývat chemií
ferrocenových derivátů, jejich koordinačními vlastnostmi a možným praktickým
využitím v katalýze.

MUDr. Eva
Jakešová

Co pro Vás osobně bylo na Univerzitě Karlově nejpřínosnější?
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Studium na Univerzitě Karlově bylo pro mě krásným obdobím mého života,kdy
jsem se nejen připravovala na své budoucí povolání, ale také si značně rozšířila
své obzory. Na 2.LF se mi velice líbil individuální přístup ke studentům a možnost
podílet se na péči o pacienty už od nižších ročníků. Velkým přínosem pro mě bylo
také setkání s řadou pedagogů, kteří jsou nejen vynikajícími odborníky, ale i po
lidské stránce patří mezi výjimečné osobnosti.

Kdo nejvíce ovlivnil Váš zájem pro daný obor?
Prvotní zájem o obor gynekologie jsem mohla prohloubit díky příležitosti
stážovat nejprve na klinice dětské gynekologie v Motole a posléze zejména na
gynekologicko-porodnické klinice tamtéž. Na této klinice jsem se po dobu 3,5 roku
každý týden účastnila nočních a víkendových služeb a vrcholem této praxe bylo
105 samostatně odvedených porodů. Zejména budu s vděčností vzpomínat na dvě
ze svých školitelek - Dr. Olgu Šebestovou, u které jsem začínala a která investovala
do mého odborného růstu mnoho trpělivosti, a dále na Dr. Marii Brejchovou, od
které jsem měla šanci se toho nejvíc naučit.


